

衰减器/Attenuator

产品名称	衰减器/Attenuator
公司名称	深圳市骏骐科技有限公司
价格	面议
规格参数	加工定制:是
公司地址	深圳市宝安区沙井街道沙三上下围创业工业园8栋5楼
联系电话	13823638771

产品详情

cct骏骐自2004年创立以来一直专注于广电、通信行业，服务于国内外用户，致力于双工器、分配器、功分器、滤波器等系列产品的生产和销售，是一个极有价值的器件和配件提供商，在三网融合方面处于领先地位。公司位于深圳宝安,经验丰富的研发人员可快速依客户需求，设计其专属的产品，我们的生产管理严格按照iso-9001/2000标准体系进行质量控制，所有成品都经过hp网络分析仪的检测以确保生产优质产品配合客户的需要。

since its inception in 2004, cct junqi has been devoted to the broadcasting and tv, and communication industry,offerring wholehearted service for users from home and abroad, and committed to the production and sales of diplexers, splitters, power splitters, filters and so on. as an extremely valuable supplier of devices and fittings, our company has set the pace in the field of three networks convergence. it is located in baoan district, shenzhen guangdong, china. ourexperienced research staff can quickly design products according to the customers ' requirements. we execute the whole-process quality control in conformity with the iso-9001/2000 international quality standard. all the products are tested by hp network analyzer to make sure that we always produce high-quality products to meet customers ' demands.

本产品的加工定制是是